
 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
14.02.2023. Nr. 1 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 14.februārī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2023.gada 14.februārī plkst. 15:01 
Sēde slēgta plkst. 20:03 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Andris Jankovskis, Laila Roga (attālināti līdz plkst. 17:00), Linards Tiļugs  
 
Sēdē piedalās: 
Raimonds Reinis, Ģirts Osis, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Ginta Kampare, Andis 
Ādiņš, Līga Lasmane, Vilnis Kārkliņš, Gints Ločmelis, Linda Leja, Aigars Evardsons, 
Liene Kulinska, Gunta Vīdnere, Renāte Goldberga, Miranda Ulberte, Mairolds Blūms, 
Anitra Šneidere, Sandra Grosberga, Dina Sleže, Inga Svipsta, Ingars Kalējs, Monta 
Pētermane, Inga Dalbiņa, Gita Spiģere, Lāsma Petermane,Vivita Paipa, Indra Kalna, 
Santa Simsone, Gunta Riežniece, Gints Griezītis, Aija Dreimane, Antra Apine, Taisa 
Sorokina, Inga Sēdola, Kristīne Paipa, Iveta Laumane, Aija Dreimane, Armands 
Ausmanis, Kristīne Bruzule, Dace Zukule, Eva Krastiņa – Pucena, Dzintra Gutāne, Inga 
Bloka, Ance Tīmane, Mārtiņš Mikāls, Indulis Laškovs, Mudīte Reinharde, Liena Trumpika, 
Inga Šnore 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par 2022. gada 17. novembra Izglītības un sporta komitejas sēdē (protokols Nr.13, 
1.§) uzdevuma “Par izglītības iestāžu mācību līdzekļu iegādi atbilstoši Publiskā 
iepirkuma likuma 5.pantam” izpildi 

2. Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 
pakalpojumiem ar 2023.gada 1.janvāri 

3. Par vadības sapulcē dotā uzdevuma iestāžu vadītājiem “Par izglītības iestāžu 
iesniegto izdevumu tāmju pamatotību” izpildi 

4. Par vadības sapulcē dotā uzdevuma iestāžu vadītājiem “Par Sporta pārvaldes 
iestādes un struktūrvienību iesniegto izdevumu tāmju pamatotību” izpildi 

 
 

1.§ 
Par 2022. gada 17. novembra Izglītības un sporta komitejas sēdē (protokols Nr.13, 

1.§) uzdevuma “Par izglītības iestāžu mācību līdzekļu iegādi atbilstoši Publiskā 
iepirkuma likuma 5.pantam” izpildi 

Ziņo A.Radzevičs, Linda Leja 

Būtība - 2022. gada 17. novembra Izglītības un sporta komitejas sēdē (protokols 
Nr.13, 1.§) pašvaldības administrācijai tika uzdots līdz 2023. gada 31. janvārim rast 
risinājumu, izstrādājot nepieciešamo dokumentāciju, lai mācību līdzekļu iegāde būtu 
atbilstoši Publiskā iepirkuma likuma 5.pantam. 

 
Komitejas priekšsēdētājs A.Radzevičs lūdz sniegt ziņojumu par dotā uzdevuma 

izpildi. 
Iepirkumu nodaļas vadītāja Linda Leja informē sēdes dalībniekus kāda būtu 

turpmāk plānotā mācību līdzekļu iepirkuma norise. 
A.Radzevičs norāda, ka 2022. gada 17. novembra Izglītības un sporta komitejas 

sēdē (protokols Nr.13, 1.§) pašvaldības administrācijai uzdotais uzdevums par mācību 
līdzekļu iegādes nodrošināšanu pašvaldības izglītības iestādēm atbilstoši Publiskā 
iepirkuma likuma  5.pantam nav izpildīts un būtu nepieciešams uzdot atkārtoti. 

  
A.Radzevičs izsaka priekšlikumu: Uzdot pašvaldības administrācijai līdz  

15.03.2023. rast risinājumu, izstrādājot 
nepieciešamo dokumentāciju, lai mācību 
līdzekļu iegāde būtu kā PIL 5.panta izņēmums. 
Ziņojumu iesniegt rakstveidā. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Uzdot pašvaldības administrācijai līdz 15.03.2023. 
rast risinājumu, izstrādājot nepieciešamo 
dokumentāciju, lai mācību līdzekļu iegāde būtu kā 
PIL 5.panta izņēmums. Ziņojumu iesniegt rakstveidā. 

 
 

2.§ 
Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem ar 2023.gada 1.janvāri 
       

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Saskaņā ar Latvijas Republikas Ministru kabineta 2016.gada 28.jūnija 

noteikumu Nr.418 „Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības 

iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” nepieciešams apstiprināt  Dienvidkurzemes novada  

pašvaldības izglītības iestāžu plānoto izdevumu tāmes un noteikt pašvaldību 

savstarpējos norēķinos pielietojamo viena audzēkņa izmaksas mēnesī ar 2023. gada 1. 

janvāri. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem 
par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem ar 
2023.gada 1.janvāri”. 

 
 

3.§ 
Par vadības sapulcē dotā uzdevuma iestāžu vadītājiem “Par izglītības iestāžu 

iesniegto izdevumu tāmju pamatotību” izpildi 
 

Ziņo Ginta Kampare 
 
Būtība - Izvērtējot iesniegtās izglītības iestāžu un stuktūrvienību 2023. gada 

budžeta izdevumu tāmes, tās ievērojami palielinājušās salīdzinājumā ar 2022. gada 
plānu un tā izpildi. 



Dienvidkurzemes novada pašvaldību vadības sapulcē nolemts, ka Izglītības un 
sporta komiteju sēdē nepieciešams pārskatīt izglītības iestāžu un struktūrvienību 
plānotās 2023. gada budžeta izdevumu tāmes, samazinot izdevumus, vadoties pēc 
2022. gada izdevuma plāna.  

 
Izglītības pārvaldes vadītāja G.Kampare prezentē iesniegtos izglītības iestāžu 

un struktūrvienību 2023. gada budžeta izdevumus, klasifikāciju - preces un 
pakalpojumi (EKK 2000) un pamatkapitāla veidošanas (EKK 5000) izdevumu 
grupām. 

 

Budžetā lielākie izdevumi paredzēti remontdarbu veikšanai un inventāru 
iegādei. Izglītības iestāžu (pirmsskolu, pamatskolu, vidusskolu un mūzikas skolu)  
vadītāji skaidro iesniegto 2023. gada budžetu izdevumu nepieciešamību: 

 

o Dzērves pamatskolas tāmē norādītais telpu un kāpņu telpas griestu remonts 
bijis paredzēts veikt pagājušajā gadā, taču nav veikts remontdarbu 
sadārdzinājuma dēļ. Kāpņu telpas griesti uz doto brīdi esot saplaisājuši un 
bīstami, tāpēc remonts būtu jāveic šogad. 

 
o Kalētu Mūzikas un mākslas skolas pirmajam stāvam nepieciešams nomainīt 

logus. Lai samazinātu budžeta tāmes izdevumus, vadītāja informē, ka skola 
varētu atteikties no optiskā interneta ievilkšanas. 

 
o Kalvenes pamatskolā nepieciešama ventilācijas sistēmas izbūve virtuves blokā 

un divu klašu remonti. 
 

o Krotes Kronvalda Ata pamatskolas vadītāja informē, ka izdevumu tāmē 
norādītā malkas šķūņa izbūve jau esot veikta, savukārt š.g. budžetā plānoto 
sadzīves atkritumu novietnes izveidi varot atlikt. 

 
o Māteru Jura Kazdangas pamatskolai plānotajā budžetā nav paredzēts veikt 

remontdarbus, bet gan inventāru iegāde (datortehnika, galdi un soli). 
 

o Nīcas vidusskolā nepieciešamākais esot veikt aktu zāles ar skatuvi remontu, 
kā arī nodrošināt 10. klases skolēnus ar portatīvajiem datoriem. 

 
o Pāvilostas pamatskolā nepieciešams veikt sporta halles dušas telpu grīdas 

remontu un ieejas kāpņu remonts pie aktu zāles. 
 

o Priekules vidusskolai nepieciešams veikt kanalizācijas izbūvi un kabinetos, virs 
esošās kanalizācijas telpas, veikt remontdarbus. 

 
o Rucavas pamatskolā nepieciešamākais esot skolas ēdamzāles, gaiteņa, un 

garderobes grīdas nomaiņa, kā arī inventāru iegāde (datori, galdi, krēsli un 
plaukti). 

 
o Vaiņodes pamatskolai nepieciešama telpu apgaismojuma nomaiņa, 

siltumtrases labošana un sporta halles siju pret korozijas apstrāde, lai 



samazinātu izdevumus, pamatskola varot atteikties no inventāru (solu un 
krēslu) iegādes. 

 
o Vērgales pamatskolā nepieciešams veikt skolas fasādes remontu un 

iegādāties virtuves mēbeles meiteņu mājturības kabinetam. 
 

o Zenta Mauriņas Grobiņas vidusskolā nepieciešams veikt klašu remontus, 
sporta zāles grīdas un sienas remontu Kapsēdē, tāpat nepieciešama inventāru 
iegāde (datori un mēbeles). 

 

Komitejas sēdes laikā vairāki izglītības iestāžu vadītāji izsaka neapmierinātību 
par palielinājušām siltumenerģijas izmaksām.  

Izglītības iestādēs, kurās veikts apkures kurināmo materiālu iepirkums, 
neapmierina to izpilde, malka izglītības iestādēm neesot tikusi piegādāta pirms 
apkures sezonas sākšanās, bet gan pa daļām apkures sezonas laikā, tā esot slapja, 
kas palielina malkas patēriņu un samazina siltumatdevi. 

 

Dienvidkurzemes novada pirmsskolas izglītības iestāžu vadītāji iepazīstina 
komitejas locekļus ar savu š.g. plānoto izdevumu izlietošanas mērķiem: 

 
o Aizputes PII “Pasaciņa” vadītāja informē, ka bērnudārzā nepieciešams veikt 

gaiteņa remontu un rotaļu laukuma nojumes izbūvi.  
 

o Cīravas PII “Pīlādzītis” nepieciešams veikt tualetes telpas remontu. 
 

o Durbes PII “Ābolītis” nepieciešama inventāra iegāde (datortehnika un skapīši). 
 

o Grobiņas PII “Ūdelīte” š.g. budžētā plānota bērnu rotaļlaukuma izveide. 
 

o Kazdangas PII “Ezītis” nepieciešama bruģētu taku un rotaļlaukuma izbūve. 
 

o Grobiņas PII “Pīpenīte” nepieciešams veikt ēdināšanas bloku izbūve un ēkas 
paplašināšana, kas bija paredzēts pagājušā gada budžeta ietvaros.  

 

o Medzes PII “Čiekuriņš” nepieciešams veikt virtuves un mācības telpas 
remontus. 

 

o Nīcas PII “Spārīte” nepieciešama trīs durvju kodu uzstādīšana un inventāra 
iegāde. 

 

o Pāvilostas PII “Dzintariņš” nepieciešama ēkas vējtvera jumta  un tualetes 
telpas remonts, lai samazinātu izdevumus PII varētu atteikties no plānotā 
gājēju celiņa labiekārtošanas. 

 

o Priekules PII “Dzirnaviņas” nepieciešama optiskā interneta ievilkšana un 
grupas telpu remonts, lai samazinātu izdevumus PII samazinās plānoto mēbeļu 
un inventāru iegādi. 



 

o Rucavas PII “Zvaniņš” nepieciešama mēbeļu (plauktu un 30 krēsli) un datora 
iegāde. 

 

o Vaiņodes PII “Zīlīte” nepieciešams ēkas jumta un grupu telpu remonts. 
 

o Vērgales PII “Kastanītis” nepieciešama laukumu bruģēšana, lai samazinātu 
izdevumus PII varētu atteikties no lapu pūtēju iegādes. 

 

o Virgas PII “Gaismiņa” nepieciešams veikt ēkas gala sienas remontu un 
inventāru (ūdensildītāji un veļasmašīnas) iegāde. 

 
Mūzikas skolu vadītāji informē komitejas locekļus par plānotajiem 2023. gada 

budžeta izdevumiem. Budžeta izdevumi lielāko daļu sastāda mūzikas instrumentu 
remonts vai apkopes veikšana, kā arī jaunu instrumentu iegāde. 

 
Pāvilostas mūzikas skolas vadītāja I.Šnore izsaka nepieciešamību pēc 

akardeonu remonta un to rēķina apmaksas veikšanu. 
G.Brumbergs informē, ka apmaksu par akardeona remontu, kas nepārsniedz 

1000 EUR finansējumu, iespējams veikt bez iepirkuma procedūras, slēdzot līgumu 
ar pakalpojuma veicēju un pašvaldībai apmaksājot rēķinu. 

 
 

 Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 

 
 

4.§ 
Par vadības sapulcē dotā uzdevuma iestāžu vadītājiem “Par Sporta pārvaldes 

iestādes un struktūrvienību iesniegto izdevumu tāmju pamatotību” izpildi 

 Ziņo Andis Ādiņš 

Būtība - Izvērtējot iesniegtās Sporta pārvaldes iestādes un stuktūrvienību 2023. 
gada budžeta izdevumu tāmes, tās palielinājušās salīdzinājumā ar 2022. gada plānu 
un tā izpildi. 

Dienvidkurzemes novada pašvaldību vadības sapulcē nolemts, ka Izglītības un 
sporta komiteju sēdē nepieciešams pārskatīt Sporta pārvaldes iestādes un 
struktūrvienību plānotās 2023. gada budžeta izdevumu tāmes, samazinot 
izdevumus, vadoties pēc 2022. gada izdevuma plāna.  

 
Sporta pārvaldes vadītājs A.Ādiņš informē par Sporta pārvaldes iestādes un 

stuktūrvienību 2023. gada budžeta izdevumu veidošanos. 
Aizputes, Grobiņas, Nīcas, Priekules nodaļu vadītāji informē Izglītības un sporta 

komitejas locekļus par nepieciešamajiem ieguldījumiem darbības nodrošināšanai:  
o Aizputes nodaļā nepieciešams sporta halles grīdas un apgaismojuma 

remonts, sporta laukumu segumu atjaunošana;  



o Grobiņas nodaļā nepieciešams Sporta centra fasādes un jumta remonts, 
stadiona tribīņu papildināšana un zāles pļāvēja iegāde; 

o Nīcas nodaļā nepeiciešams pārvietojamo inventāru konteinera iegāde; 
o Priekules nodaļā nepieciešams futbola vārtu iegāde, spēlētāju nojumes 

sakārtošana. 
 

 Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
   

 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
   

 


